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Del Sector 
Bigues 

I n a u g u r a c i o de la p isc ina de 1 Clu 
El passât dia 29 de Juny , fest iv itat de Sant Pere, va tenir 

Hoc la inauguració de la pr imera de les obres que pensa portar 
a terme el C lub Esport iu Bigues. La cer imònia es celebrà ai 
migdia. assist int a la-mate ixa les autor i tats locals, els mem-
bres de la junta rectora del c lub ¡ un bon nombre de socis 
¡ simpatitzants. El president del Club, S r . V i l a , va ser, en 
nom de la junta , l 'encarregat de donar la benvinguda i les 
gràcies als socis i coHaboradors, i es va comprometre a con-
tinuar Iluitant i trebailant per aconseguir acabar el més 
prompte possible les obres que tenen en projecte . Al diseurs 
del Sr. V i la va contestar el S r . Alcalde de Bigues demanant a 
tots, l 'ajuda que es mereixen eis membres de la junta per 
portar a terme la seva tasca. Seguidament es celebraren unes 
curs.es de natació amb trofeus i premis a tots els partici-
pants, acabant i 'acte amb un aper i t iu . 

Per tal de poder donar més details sobre el C lub, demanà-
rem al President i Vice-president, S rs . VÜa i Marqués , si vo-
llen ampliar-nos la informació contestant a unes preguntes, 
cosa que varen atendre gustosament « in s i tu» , ai l í mateix . 

—Primer de tot, vo ldr íem saber si aquest Club del qual 
acabem d' inaugurar la piscina és una obra per un nombre 
determinat de senyors , o està obert a tots els que hi vuíguin 
prendre part . 

—La idea, des d'un principi, no és la de formar un «Ciub 
Particular», iot al contrari, és una obra pensada î oberta 
per a tot ei pöble, ì sobretot per als escolars, perqué puguin 
practicar esports. Per tal motiu, des del primer moment les 
instaHacions s'han posât a disposició de les escoles. 

—O sigui que, com el seu nom indica, será un club es-
portiu solament? 

—No, no tot s'acaba amb la cosa esportiva, sino que tam-
bé hi té cabuda la part cultural. 

—Quin va ser el mot iu d'emprendre una obra a l x í ? 
—La idea va sortir del Mossèn, que va entendre que, d'al-

gL>iia manera, es tenia d'ajuntar el nostre pöble, tan separat 
en tots els sentits i tan mancat de Ilocs d'esbarjo i de mani-
festación; culturáis, mirant que el jovent no s'escampés i es 
trobés bé aquí. . . 

—Quins van ser eis pr imers passos a f e r ? 
—Una vegada llançada la idea, es van buscar uns senyors 

que volguessin formar part de la primera junta, per comen-
tar a posar fil a l'agulla, mirant que en la mateixa h¡ que-
dessin representats tots eis estaments locals. Està formada 
pèr elements del pöble en la seva majoria i algún estiuejant. 

Per mitjà d'una enquesta es va demanar l'opiníó del poblé, 
responent favorablement. Es va fer una captació de socis, 
uns 150, que sense cap garantía de res (això cal remarcar-
l̂ o) varen comencar a pagar unes quotes, per a unes Instai-
lacions que fins a un llarg plaç no podrien fer servir, demos-
trant unes ganes ¿e fer i una confiança total en la junta. . . 

—En ^quest cas , eis que s 'apunt in ara hauran t ing i l i de 
pagar menys . . . 

—No seria justa una cosa així. Per tal motiu, eis que s'a-
punten socis ara, tenen de pagar la diferencia d'aquests me-
sos que els primers porten pagats, o siaur, a partir de gener 
ae 1973. 

Aclarit. Cont inuem, dones. 
—pesprés es presenta el problema del terreny, que vàrem 

solucionar a l'aconsseguir que el BIsbat cedís uns terrenys 
Pi'OpiBtat de la Parroquia. Seguidament es van fer els Esta-

tuts dei Club i es va legalitzar. A continuació es van fer uns 
projectes, es va parlar amb l'empresa constructora I es van 
comentar les obres. 

— P a r i e m de diners . 
— E n tota obra eis diners són els causants dels maldecaps, 

i més en aquesta nostra que té un pressupost, tota projec-
tada, d'uns 10 mílions cía pessetes. Per tant, en vista de la 
¡mpossibiütat de portar-la a f¡ tot d'un cop, es va aprovar 
de fer una primera fase, que consta de dues piscines, una 
pista poliesportiva I uns vestuaris, tot alxò comptant amb 
les quotes dels socis, amb préstecs i amb ajudes desinteres-
sades 

— I la resta? 
— L a resta de les obres les anirem fent a mesura de Ies 

nostres possibilitats, però ja pot dir que ens les pensarem 
totes per tal de poder tirar endavant. 

— S ' h a trobat recolzament de les entitats locals? 
— S í , hem tingut ajuda per part de l'Ajuntament I, «om 

he dit abans, de bastants particulars. 

— Q u i n és el nombre actual de socis? 
—Actualment tenim 170 socis, apart de moltes soHicItuds 

de gent de fora de Bigues, que no podem atendre, dones prl-
merament voldríem acollir a tots els del pöble que volguessin. 

— E n ia Junta hi prenen part elements de la colònia d'es-
t iue jants , com és el cas del Vice-president senyor Marqués . 
Vo ldr íem demanar-l i quins motius eis impulsen a trebal lar 
per el poblé, 

—Només hi ha un motiu, i és que, apart de trobar-nos 
tan bé a Bigues, ens sentim units amb el poblé I uns bl-
gatans més. Per això fem els possibles perqué es facin coses. 

— P e r la nostra part , ja hem quedat satlsfets amb aqüestes 
expl icacions sobre la marxa del C lub , però si el S r . V i l a , 
com a Pres ident , té alguna cosa més per d i r o per a c l a r ì r . . . 

— S i . Voldria agralr als socis la seva confìanca I donar des-
de les pagines de «Ronsana», grades a la qual hem pogut 
fer public aquest diàleg, (es gràcies a una sèrie de persones 
que, trebailant deslnteressadament, han fet possible la Inau-
guració d'avui, i dir a tots que sì continúen ajudant-nos. 
aviat podrem veure realitzada la nostra obra, que per molts, 
sols era un somnl. Res més. 

Sols ens resta d i r que, conf i rmant les paraules dels seus 
dir igents en el referent a fer coses, aquest mes d'agost ja 
està en marxa un Curs de Natació, per a tots i gratuTt per 
als a lumnes de les Escoles Nacionals . 

Miquel Mas 

portiu 
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